
 

 

 

 

 

 

 

Bona tarda, col·legues; bona tarda, professors, bona tarda, amics! 

 

Em dic Marija Radosevic, i durant aquest any acadèmic he cursat un dels programes de 

màster de la Universitat Pompeu Fabra. Abans de res, voldria agrair a la Universitat el fet 

que m’hagi ofert la possibilitat de participar en aquesta cerimònia de graduació i 

d’expressar-hi les meves impressions sobre tot allò que hem viscut al llarg d’aquest any. 

Considero que la Universitat, en interessar-se per l’opinió dels estudiants, demostra que 

s’esforça per millorar la qualitat dels estudis i per ajustar-los millor a les necessitats dels 

estudiants. Aquest esforç, d’altra banda, també l’hem pogut copsar durant tot el període 

lectiu en la bona organització dels programes, en la gran quantitat de classes interessants, 

en la possibilitat d’escoltar conferenciants de prestigi internacional i, finalment, també en 

nosaltres mateixos: en el nostre interès, que crescut; en els coneixements que hem adquirit, 

i en els valuosos records que ens emportarem. 

 

Tan sols tinc bones paraules per als professors i per a la seva professionalitat, disponibilitat 

i predisposició a proporcionar-nos una base excel·lent per al nostre treball futur. Aquesta 

base no és només teòrica o pràctica, sinó que té un fons més profund; perquè, com que ens 

han fet treballar en grups –cosa que al principi resultava difícil, però que al final era un 

al·licient–, hem fet grans amistats, hem conegut els beneficis i la necessitat de cooperar, 

hem esdevingut més tolerants i hem après a canviar a partir de les crítiques dels nostres 

col·legues. Crec que aquests canvis són molt importants per millorar com a persones, i, per 

aquest motiu, avui, en acabar els estudis de màster i doctorat, espero que tots us sentiu com 

jo: orgullosos de nosaltres mateixos i engrescats per començar una nova etapa de les nostres 

carreres, sabent que continuarem col·laborant. Crec que l’experiència que hem viscut a la 

Universitat Pompeu Fabra ens dóna més confiança en nosaltres mateixos i ens proporciona 

més determinació en els nostres objectius futurs. Per això vull expressar tot el meu 

agraïment a la Universitat per fer-me sentir així. 

 

Per acabar, m’agradaria felicitar-vos a tots per haver finalitzat els vostres estudis amb èxit, 

i també vull felicitar els professors, per haver conduït aquest curs acadèmic d’una manera 

tan eficient. Us desitjo a tots molts èxits en el vostre futur professional, i espero que gaudiu 

de la resta de la cerimòniaK=
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